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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mikor lesz a bakuciaknak vezetékes ivóvizük?" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Dr. Kolber István regionális fejlesztésért és felzárkóztatásért felelős tárca
nélküli miniszter úrhoz .

A kérdésre írásban kérem válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Kamut külterületén fekvő bakuci tanyákon élők számára mindennél fontosabb, hogy
vezetékes ivóvizük lehessen. Jelenleg ugyan van vizük, de az emberi fogyasztásra - ivásra,
főzésre - nem alkalmas. Az ivóvizet a Kamut belterületén található közkifolyókból hordják,
ami - amellett, hogy higiéniás okokból aggályos - rendkívül fáradságos, különösen a
gépkocsival nem rendelkezőknek . Az ivóvízellátás biztosításának költségei mintegy 20 millió
forintra rúgnak, amit sem az ott lakók, sem az igen nehéz gazdasági helyzetben lévő
önkormányzat nem tud vállalni . Ebben a helyzetben nagy szükség van a megyére és az
államra, hogy a költségek nagyobbik részét vállalja, hiszen ez az érintett nyolc család erejét
messze meghaladja .

Tisztelt Miniszter Úr!

- Milyen források szolgálnak az ilyen célú beruházások finanszírozására?
- Mikor lesz a bakuciaknak vezetékes ivóvizük?

Várom megtisztelő válaszát!
Budapest, 2005 . 11 . 28 .
Tisztelettel

Erdős Norbert
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